

LIST OF EXPONEA AFFILIATES

Country	Identification of an affiliate
The Czech Republic	Exponea Holding, a.s. , company established and existing under Czech law, Business ID No. 06471480, with its registered office at Rohanské nábřeží 678/29, Karlín, 186 00 Prague, Czech Republic
The Slovak Republic	Exponea s.r.o. , company established and existing under Slovak law, Business ID No. 50 017 560, with its registered office at Staromestská 3, Bratislava - mestská časť Staré Mesto 811 03, Slovak Republic
The Czech Republic	Exponea CZ s.r.o. , company established and existing under Czech law, Business ID No. 059 27 927, with its registered office at Panská 854/2, Nové Město, 110 00 Prague, Czech Republic
The United Kingdom	Exponea Ltd. , company established and existing under the laws of England and Wales, Business ID No. 10383607, with its registered office at Elizabeth House, 39 York Road, London, United Kingdom, SE17 7NQ
Germany	Exponea DE GmbH , company established and existing under German law, Business ID No. HRB 192590 B, with its registered office at Kemperplatz 1, Mitte D, 10785 Berlin, Germany
Poland	Exponea PL sp. Z o.o. , company established and existing under Polish law, with its registered office at Postępu 14, 02-676, Warsaw, REGON: 380296836, registered in the Commercial Register held with the District Court for Capital City of Warsaw in Warsaw, XIII Commercial Department of the Polish National Court Register, under the KRS number 0000732109
UAE	Exponea FZ LLC , a company formed under the laws of the United Arab Emirates in Dubai Internet City, with license number 96009, having its registered address at Building 1, Ground Floor, Premises No. EO 29, Dubai, United Arab Emirates
RU	Exponea LLC , a company established and incorporated under the laws of the Russian Federation, company number 1177746433260, with registered office Leninskaya Sloboda street, building 19, facility 1, premise 2, offices 4, 5, Moscow, Russian Federation
USA	Exponea Inc. , File No. 7115955, with its registered office at 3500 South Dupont Highway, Dover, Kent 19901, DE, United States of America

LISTE DER VERBUNDENEN UNTERNEHMEN VON EXPONEA

Land	Identifizierung des verbundenen Unternehmens
Tschechische Republik	Exponea Holding, a.s. , gegründet und bestehend nach dem tschechischen Recht, ID-Nr. 06471480, mit Sitz in Rohanské nábřeží 678/29, Karlín, 186 00 Prag, Tschechische Republik
Slowakische Republik	Exponea s.r.o. , eine nach slowakischem Recht bestehende Gesellschaft, ID-Nr.: 50 017 560, mit Sitz im Staromestská 3, Bratislava - mestská časť Staré Mesto 811 03, Slowakei
Tschechische Republik	Exponea Holding, a.s. , gegründet und bestehend nach tschechischem Recht, ID-Nr. 059 27 927, mit Sitz in Panská 854/2, Nové Město, 110 00 Prag, Tschechische Republik
Vereinigtes Königreich	Exponea Ltd. , gegründet und bestehend nach dem Recht von England und Wales, ID-Nr. 10383607, mit Sitz in Elizabeth House, 39 York Road, London, Vereinigtes Königreich, SE17 7NQ
Deutschland	Exponea DE GmbH , gegründet und bestehend nach deutschem Recht, ID-Nr. HRB 192590 B, mit Sitz am Kemperplatz 1, Mitte D, 10785 Berlin, Deutschland
Polen	Exponea PL sp. Z o.o. , nach polnischem Recht gegründetes und bestehendes Unternehmen mit Sitz in Postępu 14, 02-676, Warschau, REGON: 380296836, eingetragen im Handelsregister beim Amtsgericht der Hauptstadt Warschau in Warschau, XIII Handelsabteilung des polnischen Nationalen Gerichtsregister, Nummer KRS 0000732109
VAE	Exponea FZ LLC , ein Unternehmen, das nach den Gesetzen der Vereinigten Arabischen Emirate in Dubai Internet City mit der Lizenznummer 96009 gegründet wurde und seine eingetragene Adresse in Gebäude 1, Erdgeschoss, Räumlichkeiten Nr. EO 29, Dubai, Vereinigte Arabische Emirate, hat
RU	Exponea LLC , ein Unternehmen, gegründet und eingetragen nach den Gesetzen der Russischen Föderation, Firmennummer 1177746433260, mit Sitz in der Leninskaya Sloboda Straße, Gebäude 19, Einrichtung 1, Gebäude 2, Büros 4, 5, Moskau, Russische Föderation
USA	Exponea Inc. , Akten-Nr. 7115955, mit Sitz in 3500 South Dupont Highway, Dover, Kent 19901, DE, Vereinigte Staaten von Amerika